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Zápis z 5. jednání školské rady 
 

Dne: 11. 3. 2025    Místo: zasedací místnost ZŠ 
 
Za zřizovatele: Tomáš Urbánek, Kateřina Migdau, Michaela Trněná 
 
Za zákonné zástupce: Michal Kumstát, Linda Mazálková 
 
Za pedagogické pracovníky: Hana Nekulová, Mirka Rollinková 
 
Nepřítomni, omluveni: Andrea Huspeninová, Hana Trundová 
 
Zápisem byla pověřena: Mirka Rollinková   Ověřovatel zápisu: Michaela Trněná 

 
Program zasedání: 

1) Nahrávky vzorových hodin 
2) Rozdělení do 1. tříd 
3) Sdružení rodičů 
4) LVK 
5) Různé: Topení, Mikuláš 

 
Projednané body: 
1. Nahrávky (videa) různého druhu by mohly být přínosné škole v tom, aby měla odpovědi na často kladené a  

obdobné dotazy. Řešením by mohlo být uvedením na web a dalších místech videa, která by na tato témata 
odpovídala. Jednou z věcí by mohlo být ve zjednodušené formě vysvětlení vize školy, dělení tříd, jak vypadá 
výuka, práce s nadanými dětmi, matematika Hejného apod. Škola vidí organizační náročnost, GDPR apod. Na 
druhou stranu vnímá, že by to mohlo směřovat k mediální výchově dětí.  
 
Návrh: Školská rada doporučuje vedení školy projednat a zvážit možnosti prezentace videem a medializace často 
kladených dotazů. 
 

2. Vytváření 1. tříd – bylo by vhodné, aby byl postup napsaný a zveřejněný pro rozřazení dětí do prvních tříd. Pokud 
by škola nemohla vyhovět přání rodičů a dítě by nemělo žádného kamaráda, bude řešeno individuálně.  
 
Návrh: Napsat a zveřejnit postup pro rozřazení dětí do prvních tříd.  
 

3. Dotazy k LVK: otevření oblastí minulosti a budoucnosti. Dotaz na trend analýzy ohledně zájmu dětí. Jak se mění 
náklady? Suplování v době LVK se škola snaží řešit odbornou výukou, kdy např. matematiku učí vyučující 
matematiky apod. Jak je to s udržitelností, ekologií a finanční náročností? Někteří zástupci ŠR zmiňují vysokou 
finanční náročnost a možnost dovolit si LVK jen pro užší část dětí. Do budoucna je pravděpodobné, že sněhu 
bude čím dál více ubývat a je otázkou, jak se bude situace vyvíjet dál. Vnímají, že je zapotřebí zvážit fakt, že na 
tyto akce jezdí jen poměrně malé množství dětí a nejedná se o náplň základního vzdělávání. Podobná finanční 
náročnost je i v rámci školy v přírodě a zahraničních zájezdů.   

 
Návrh: Diskuze tohoto tématu s p. ředitelem v rámci setkání ŠR. 
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4. Různé: 
Bonagro a vytápění školy – dle smlouvy musíme odebrat předem domluvené množství tepla. Nižší odběr 
nyní nejde domluvit. Hledají se regulace, jakým způsobem může škola snížit své výdaje za energie. 
Mikuláš – vyhodnocení letošní akce, bude sepsaný plán, jak bude návštěva Mikuláše probíhat, která bude 
jasná pro deváťáky, pro TU i pro děti. 
V případě nedostupnosti třídní učitelky a potřebě řešit něco akutního, může se obrátit na kancelář školy. 
Je nějaké téma na ŠR od pedagogického sboru? 
 
Témata na další setkání: sdružení přátel školy, fungování školního parlamentu, četnost třídních schůzek.  

 
Další jednání ŠR proběhne v úterý 20. 5. 2025 v 16:00. 
 
Ukončení jednání: 18:10 
 
Zapsala Mirka Rollinková 
Ověřila Michaela Trněná 
 


